

PROTOKOLL FÖRT VID SSRK-BERGSLAGENS STYRELSEMÖTE SÖRBY GÅRD 11 AUGUSTI 2009

Närvarande:

Lotta Yourstone, Benita Rennes, Urban Larsson, Sören Svärd, Jari Malmberg, Anna Sjödin, Margareta Dahl och Sara Wallgren

§41 Mötets öppnande

Ordförande Sören Svärd förklarade mötet öppnat.

§42 Val av mötessekreterare

Till sekreterare valdes Lotta Yourstone.

§43 Val av justeringsman

Till justeringsman valdes Benita Rennes samt ordförande.

§44 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

§45 Föregående mötes protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes.

§46 Inkomna skrivelser

Inkomna skrivelser redovisades.

Styrelsen diskuterade angående de skrivelser som kommer från HS under semestertid när man inte läser mailen så ofta och det ska tas snabba beslut på en del remisser. Svårt att hinna diskutera remissen på sektionsnivå.

§47 Styrelsen

Diskussioner angående synpunkten från kansliet att vi är för många i styrelsen.

Hur ska styrelsen se ut efter nästa årsmöte?

Hur ska återväxten ske?

Hur löser vi frågan att vi är för många?

Ska vi skapa arbetsbeskrivningar för att veta vad varje roll innebär?

Beslut togs att styrelsen har ett gemensamt ansvar för all verksamhet.

Kassören tog upp att det är för stor arbetsbelastning att vara kassör. Styrelsen beslutade att betala 250 – 300 kr i månaden i ett bokföringsprogram från Handelsbanken. Beslutet innebär att kassören kan sitta kvar på sin post och programmet underlättar arbetet för ansvarige.

Styrelsen diskuterade även hur man skulle underlätta arbetet vid anmälan till aktiviteter. Ett alternativ är online anmälningar. HS håller på och arbetar med det, vi avvaktar deras beslut. Sören kollar hur långt de har kommit med det.

Jari tar fram ett förslag på anmälningsmall som testas på oktoberprovet. Detta för att underlätta kassörens jobb vid aktiviteter.

Hur hittar man externa personer som vill hjälpa till med administrativa uppgifter inför aktiviteter?

Styrelsen beslutade att öppna upp flera mail forum på hemsidan, då det har fungerat bra för den träningsgrupp som har provat. De grupper som ska prova är spanielavdelningen och Jaris träningsgrupp i Västerås.

§48 Ekonomi

Unghundsderbyt gav ca 10 000 kr plus

Jaktprovet i Örebro gick jämnt upp.

Viltspår har idag fått in 10 800 kr jämfört med 2008 då vi fick in 15 300 kr. Då anordnades också en viltspår kurs.

Omsättningen ligger på ca 200 000 kr

§49 Fullmäktige

Sara och Jari var på fullmäktige mötet. Sverker Haraldsson blev vald till ordförande.

Protokoll och remisser finns på nätet.

§50 Utställning

Margareta jobbar med förberedelser inför Dingtuna utställningen 13/9.

Margareta fick styrelsens godkännande att kolla priser för skyltar och sedan bestämmer vi via mail om kostnaden godkänns eftersom det inte kommer att vara något möte innan utställningen.

Margareta frågade efter hjälp under utställningshelgen ca 10 personer. Hon behöver funktionärer och hjälp med sponsorer.

Hon lyfte även frågan om att skapa en utställningsgrupp och om det finns något intresse att vara med i den. Margaretas tanke är att man ska dela på uppgifterna i 3 delar och göra att alla har lika mycket ansvar. Allt för att göra arbetet i samband med utställningar enklare.

§51 Viltspår

Inget att rapportera då det inte var någon ansvarig med på mötet.

§52 Spaniel

Anna har haft en enkät ute på våran hemsida med 6 frågor angående hur man vill att spaniel sektionen ska fungera. Hon har fått 10 svar och redovisade dem på mötet. Benita kommer att lägga ut resultatet på hemsidan.

Det kommer att arrangeras ett spanielprov i oktober. Senast anmälningdagen är 14/9.

Anna redovisade en budget för provet och fick i uppgift att kolla med andra avdelningar vad de betalar i markhyra.

§53 Retriever

Provtillfällena fortgår. Närmast på listan är Laxå provet och Fellingsbro provet.

Det är dåligt med anmälningar till proven.

Urban försöker att få tag i någon intresserad som kan vara administrationsansvarig inför de olika proven och vara den som samordnar allt. Han skall fråga en kandidat till posten. Han vill även ha någon som är viltansvarig. Om man får till de 2 rollerna, så skulle proven vara enklare att anordna.

Urban tog även upp hur man ska belöna provledarna för det jobb de har gjort i samband med proven. Vad kan man hitta på och vad får det kosta?

Styrelsen föreslog en gemensam tack dag med antingen en föreläsare eller instruktör.

Styrelsen jobbar med förslaget.

§54 Utbildning

Utbildningsansvariga vill få igång nya och gamla instruktörer genom att bjuda in till en jaktkurs dag. Hur ska vi få igång instruktörerna på kurser igen? Ska vi öka arvodet? Om vi ökar arvodet, så kommer det att innebära ökade kurskostnader.

Man jobbar för att få till träningar i Örebro trakten. Jenny och Marcus Gunnarsson kommer att tillfrågas om de är intresserade av att hålla i det.

Värmland ska ha instruktörsutbildning i höst. Även här ska vi fråga om Jenny och Marcus Gunnarsson är intresserade av att delta då ingen i styrelsen är intresserad.

Styrelsen diskuterade om det ska anordnas en föreläsning i höst alt vår. Div föreläsare föreslogs. Lotta fick i uppgift att kolla med Arboga Högskola vad kostnaden är för att hyra deras aula. Anna kollar med Örebro Universitet vad deras kostnad är. Sara fick i uppgift att kolla vad föreläsarna tar för en kväll.

§55 Hemsidan

Se punkt 47, annars inget speciellt att rapportera.

§56 Apportören

Inget att rapportera då det inte var någon ansvarig med på mötet.

§57 Övriga frågor

Sara tog upp förfrågan om att en medlem från Östra avdelningen ville byta till Bergslagsavdelningen. Styrelsen såg inga hinder i att han deltog i våra aktiviteter då han inte kan byta till bergslagens avdelning pga bostadsadress. Styrelsen hälsar honom välkommen.

Jari tog upp frågan om pappers- och telefonkostnad. Styrelsen godkänner papper mm men inte telefonkostnaden.

Margareta tog upp frågan om kuvert med SSRK logga. Hon kollar kostnaden alt lösa klister lappar som man sätter på kuverten.

Benita tog upp förfrågan om att delta på Scandinavia Game Fair. Eftersom ingen kan delta, så meddelar hon arrangörerna detta.

Lotta bad Jari kolla upp hur många mötestillfällen med fika som Sörby Vandrarhem inte fakturerat för.

§58 Nästa möte

Nästa möte blir den 28 sept kl .18.00 på Sörby Gård.

§59 Mötets avslutande

Vice ordföranden avslutade mötet, då ordinarie var tvungen att avvika pga jour.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Lotta Yourstone
Sekreterare

Sören Svärd
Ordförande

Benita Rennes